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İdam kararı verenlerin o 
sahneyi görmelerini isterim

“İhracat yapıyoruz 
ama ortada kar yok”

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                              

07 Ocak 2014 tarihli yazısıdır.
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ŞAİR EŞREFJaponlar’dan al haberi… 

Ahmet Beyazlar/Arkeolog

Kimlik: Tahakküm 
mü, Kabulleniş mi? 
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Başbakan Erdoğan, Japonya’da ülkenin 
önde gelen gazetelerinden Nikkei’nin 
genel merkezinde bir konferans verdi. 
Daha sonra da soruları yanıtladı.

 Erdoğan'a yöneltilen en ilginç soru, 
"2023 vizyonu için nasıl bir liderlik 
öngörüyorsunuz?" oldu. Aslında zor 
bir soruydu, çünkü Erdoğan, bu soruyu 
yanıtlarken siyasetteki yol planını 
açılaması gerekecekti! İşte yanıtı:

“Bizim parti olarak bir prensibimiz var; 
3 dönem milletvekili olursunuz. Üçüncü 
dönemden sonra ara verirsiniz, ondan 
sonra tekrar aday olabilirsiniz. Bu benim 3. 
dönemim. Birçok arkadaşımın da durumu 
bu. 

Nedendir bilinmez (ya da çok iyi bilinir), 
bugünlerde sıklıkla Şair Eşref ’i hatırlıyorum.

Şair Eşref, Tanzimat sonrası dönemin 
en önemli hiciv şairlerinden biri. Asıl adı 
Mehmet Eşref Paşa. Kesin olmamakla 
birlikte 1847 yılında, Manisa'nın Kırkağaç 
ilçesi, Gelenbe Mahallesi’nde doğmuş. II. 
Abdülhamid döneminin o çok ağır baskıcı, 
hak, hukuk, adaletten uzak yıllarında, 
dönemin siyasi ve toplumsal çalkantılarına 
karşı sivri diliyle muhteşem hicivler yazmış. 
Son derece kıvrak zekası, keskin anlatımı, 
korkusuz ve sıklıkla küfürlü üslubuyla 
bilinen bir Osmanlı Bürokratı. 

Katalpalar enfes kokuları Katalpalar enfes kokuları 
ile parkları renklendirdiile parkları renklendirdi

Kimlikler, bizim kendimizi ve varlığı 
tanımak için var ettiğimiz sanal 
aynalardır. Bu aynalar bazen tarihin, 
toplumun veya inancın yansıttığı 
imgelerle dolu olabilir. Bu yansımalar 
aynı zamanda bir zincirin halkaları gibi 
iç içe geçtiği gibi ucu açık son halkanın 
üzerinden geçilecek bir köprüdür. 
Avrupa ve Asya kıtaları arasında bir 
köprü gibi uzanan üzerinde yaşadığımız 
Anadolu coğrafyası on bin yıldır bu 
kimlikle yoğrula gelmiştir. Türkiye 
Cumhuriyeti’nin temeli kültürdür 
denilerek bu sürece sahip çıkılmıştır.

Emekçi ve işçiler açısından Emekçi ve işçiler açısından 
pahalı bir kentte yaşıyoruzpahalı bir kentte yaşıyoruz

Antep’te emekçinin 
hakkını alamadığını 
sözlerine ekleyen DEM 
Parti Gaziantep İl Eş 
Başkanı Mehmet Fesih 
Yeşil, ‘’Türkiye’nin her 
tarafında olduğu gibi 
Antep’te de kahvelerde 
yüzlerce insanın işsiz 
olduğunu görebiliriz. 
Şehirdeki işsizlik oranları 
açıklanan resmi rakamların 
çok üzerinde. İnsanlar iş 
bulamıyor. Çalışanlar ise 
aldığı maaş ile zor şartlar 
altında yaşamını idam 
ettiriyor. Dolayısıyla hem 
emekçi hem de işçiler 
açısından pahalı olan bir 
kentte yaşıyoruz’’ dedi. 

Mehmet 
Fesih Yeşil

Tarım ve Orman Bakanlığı’nın taklit ve tağşiş yapan firmalar listesinde 
kamu kurumlarına at-eşek eti sattığı ilan edilen Antep’ten Aydiz Catering 
firmasının kamu kurumlarından 208 milyonluk ihale aldığı ortaya çıktı

Vatandaşa at-eşek eti yediren 
firmayı kim destekliyordu?

CHP Şahinbey Belediyesi Eski Meclis Üyesi Uğur Kalkan, ‘’Firma, Gaziantep Büyükşehir Belediyesi’nden 15 milyon TL’nin üzerinde 
ihale almış. Neden bu firmanın EKAP kayıtlarına göre diğer belediyelerde ihalesi yok. Acaba bu firma birileri tarafından destekleniyordu 
da mı bu kadar ihaleyi onun için mi aldı? Çeşitli alanlarda ihaleler kazandılar? Bu firma ile ilgili gerekli işlemlerin yapıldığı söyleniyor. 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi ve 25 Aralık Devlet Hastanesi, devam eden hizmet alımı ile ilgili neler yaptılar?’’ sorusunu sordu. 

Büyükşehir baş ağrısı 
ihalesine çıksa bu firmaya 
verecek duruma gelinmiş

Firmanın Büyükşehir Belediyesinden 
15,7 milyon TL’lik ihale aldığını 
kaydeden Kalkan, ‘’Bu firma yemek 
alanında faaliyet göstermesine karşın 
büyükşehir belediyesi neye ihtiyaç 
duysa bu firmadan almış. Yani 
büyükşehir belediyesinin başı ağrısa 
ve baş ağrısı ihalesine çıksa bu firmaya 
verecek duruma gelinmiş. Firmadan 
taziye yemeği hizmeti almış. Belediye 
baklava ihalesi yapmış, bu firma 
getirmiş baklava vermiş. Kumanya yine 
aynı şekilde’’ şeklinde konuştu. 

Projeyi 50 yıl sonrasını Projeyi 50 yıl sonrasını 
düşünerek tasarladık düşünerek tasarladık 
ve inşaatına başladıkve inşaatına başladık

140 bin metrekare 
alandan oluşan ilk etapta 
90 iş yeri ile 35 sosyal 
tesis bulunacak.185 bin 
metrekare alan üzerine 
inşa edilecek ikinci etap da 
ise 196 büro ve 45 sosyal 
tesis yer alacak. 4’TE

Protesto edilen senet artıyor
Türkiye Bankalar 

Birliği Risk 
Merkezi, yılın ilk 
4 ayında protesto 
edilen senet 
istatistiklerini 
açıkladı. Geçen 
yılın ilk 4 ayında 
bin 665 senedin 
protesto edildiği 
Antep’te, bu rakam 
bu yılın aynı 
döneminde 544 
artışla 2 bin 209’a 
yükseldi. 

GSO ile GAÜN 
arasında “Bilimsel 
İş Birliği Protokolü” 
imzalandı

Gaziantep sanayisinin 
üretim kapasitesini 
artırmaya, ihracat 
potansiyelini 
yükseltmeye, beyaz 
yakalı iş gücünün 
yetiştirilmesine, kalifiye 
iş gücü ihtiyacının 
karşılanmasına ve yeni 
bir sanayi vizyonunun 
oluşturulmasına yönelik 
stratejik bir adım niteliği 
taşıyan Bilimsel İş Birliği 
Protokolü’nün imza 
töreni Gaziantep Sanayi 
Odası’nda yapıldı. 4’TE

Uğur Kalkan

İdam edenler ve idam edilenler (2)

İdam kararları, olayı izleyen şahısları 
değişik yönde etkiliyor. Bazıları hiçbir 
şey hissetmediğini ifade ederken, 
bazıları olayın etkisinden günlerce 
kurtulamadıklarını söylüyorlar. 

Ahmet Kerse’nin idam edilişini 
izleyen bir görevli olayı şöyle anlatıyor: 
Gayet metindi. İdam kararını veren 
mahkeme heyetinde bulunan albay 
suçluya gözükmedi. 

Sanko Holding Yönetim Kurulu Başkanı 
Abdülkadir Konukoğlu, bu yıl sonunda 
230 milyon dolar civarında ihracat 
he deflediklerini belirterek, "İhracat 
yapıyoruz, ama ortada kar yok" dedi.

Konukoğlu, ihracatçılığın çok zor iş 
olduğunu, bugünlerde de ihracatçının az 
karla ya da zarar ederek ihracat yaptığını 
ifade ederek, bu fedakarlıktan dolayı tüm 
ihracatçıları kutladığını söyledi. 

4’TE



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
BOZDOĞANLAR ŞIHCAN HALK ECZANESİ

Kılıçoğlu Mah.No:40 (Yavuzlar Sağlık Ocağı.Karşısı, 
Yavuzlar Uzay Çatışı Pazar Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0505 224 03 56
YAGIZ ECZANESI

Cumhuriyet MhAyla Alevli Sağ.Ocğ.Yanı(19 Mayıs Lise 
Civ.) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 338 10 77

KAVACIK ECZANESİ
Şirinevler Mahallesi 69064 Nolu Cadde No:14/A 

(Abdulkadir Yüksel Hastane Acil Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 343 31 27

SUNA ECZANESI
Binevler 23 Nisan Mah. (Özel Kemal Bayındır Hastanesi 

Yanı) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 361 02 61
AKKENT ECZANESİ

Karataş 1.Bölge Tramvay (Akkent Parkı Durağı-Shell 
Civarı-Cergibozan Arkası) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 290 19 00
DOĞAN ECZANESİ (ŞAHİNBEY)

Güneykent mah. 102282 nolu sokak. No: 2H/B - 
ŞAHİNBEY (Güneykent Sembol Market ve Türkiye 

Petrolleri Karşısı, Beşyüzevler Saglik Ocağı Yanı, Parkın 
köşesi) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 5028010

BARLAS ECZANESI
23 Nisan Mh. Üniversite Bl.N:5/311-B(Tıp Fakültesi 

Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 3603939

FAHREDDİN ECZANESİ
Ertuğrulgazi mah. 189012 nolu cad. Özgür Akdağ 

apt. No:9/B - Doğuşer seramik karşı sokağı Şahinbey/
Gaziantep / ŞAHİNBEY
Telefon : 0532 745 04 97

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
ÖZBAY ECZANESİ

Mücahitler Mahallesi Kudüs Caddesi No:32/F 
(Çetinkaya arkası Teymur Otel karşısı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0533 406 99 25
DOSTLAR ECZANESI

Değirmiçem Mah. Ökkeş Bahri Cad. No:7 (Topkapı 
Sarayı Restaurantı Arkası) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 68 88
MELİKE BOZATLI ECZANESİ

Güvenevler mahallesi 29011 nolu sokak no 1/C( 
güvenevler uzayçatılı sosyete pazarı,oli market civ.

güvenevler sağlık ocağı ketem karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0505 916 98 27

ŞÜKRAN ECZANESİ
Allaben Mahallesi Kemal Köker Caddesi No:39/

A(Hatem Hastanesi yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 343 26 46

CEYLAN ECZANESI
Göllüce Mh. 75.Sk (İnayet Topçuoğlu Tıp Merkezi 

Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 235 69 98

GÜVEN ECZANESİ
Kayaönü Mh.59.Sk.No:8 (Safir ve Elit Otel Arkası-Zafer 

Petrol Arkası- Güvenpark Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 3232327

HACIBABA EMEK ECZANESİ
Tekel Cad. Hasırcıoğlu Mah. 13 Nolu Sok. Hasırcıoğlu 

Tıp Merkezi yanı (Hacıbaba Su Deposu Altı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 54 91

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 
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Basım Yeri
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Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
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Dağıtım
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

 Japonlar’dan 
al haberi… 

Aykut Tuzcu’nun 
07 Ocak 2014

tarihli yazısıdır

Para bulmadan bu işi yapmak çok zor!

"Türkiye'nin 500 Büyük Sanayi 
Kuruluşu 2024" araştırmasının 
sonuçları, İstanbul Sanayi Odasının 
(İSO) Yönetim Kurulu Başkanı Erdal 
Bahçıvan tarafından açıklandı.

İSO’nun hazırladığı "Türkiye'nin 
500 Büyük Sanayi Kuruluşu 2024" 
araştırmasına göre, en büyük 500 
sanayi kuruluşunun üretimden 
satışları geçen yıl 2023'e göre yüzde 
36,3 artarak 8 trilyon 688,5 milyar 
liraya ulaştı. Ancak bu artış oranı 
2023'te yüzde 42,1, 2022'de yüzde 
119, 2021'de ise yüzde 73,8 olmuştu.

Böylece son 4 yılın en düşük 
artışının gerçekleştiği ve üretimden 
satışlardaki performansın zayıfladığı 
görüldü. Geçen yılki artışın, 
yüzde 41,1 olan yurt içi üretici 
enflasyonunun altında kalması 
dikkati çekti.

İSO 500'ün ihracatı ise 2024'te 
önceki yıla göre yüzde 1,5 artarak 
96,6 milyar dolara yükseldi. En büyük 
500 sanayi kuruluşunun ihracat 
artışı Türkiye'nin dış satımındaki 
artışın 0,9 puan altında kaldı. Dünya 
konjonktüründeki gelişmelerin 
ihracatı derinden etkilediği görüldü.

Kârlarda sert düşüş
En büyük 500 sanayi şirketinin 

faaliyet karı geçen yıl yüzde 31,6 
azalarak 937 milyar liradan 641 
milyar liraya geriledi. Faaliyet karlılığı 
oranı da yüzde 12,5'ten yüzde 6,2'ye 

indi. Bu oranın, 2014-2023 ortalaması 
olan yüzde 10,4'ün oldukça altında 
kalması dikkati çekti.

İSO 500'ün vergi öncesi kar ve zarar 
(FAVÖK) toplamı yüzde 58,5 düşüşle 
267 milyar liraya geriledi. Satış 
karlılığı oranı yüzde 8,6'dan yüzde 
2,6'ya indi. Faiz, amortisman ve vergi 
öncesi kar ve zarar (FAVÖK) toplamı 
yüzde 12,1 ile zayıf bir artış göstererek 
1,3 trilyon liraya ulaştı. Sınırlı artış 
FAVÖK karlılığı oranını yüzde 
15,7'den yüzde 12,8'e geriledi.

Zarar eden şirket sayısı 152'ye çıktı
Türkiye'nin en büyük 500 sanayi 

kuruluşu içerisinde 2024'te 348 
şirket kar ederken, 152 kuruluş zarar 
açıkladı. Zarar eden işletme sayısı 
önceki yıl 96'ydı.

İSO 500'ün mali ve diğer borçları 
2024'te önceki yıla göre yüzde 45,1 
arttı.

Şirketlerin devreden KDV yükü 
yüzde 26,9 artarak 85 milyar liraya 
yaklaştı. Artışın enflasyonun altında 
kalmasının bir nebze de olsa pozitif 
tablo sunduğu belirtildi.

Yüksek teknoloji yoğunluklu 
sanayilerin payı ise 0,3 puan artışla 
yüzde 7,4'e çıkarken, orta düşük 
teknoloji yoğunluklu sanayilerin payı 
2,5 puan düşüşle yüzde 31,4'e, orta 
yüksek teknolojili sanayiler grubunun 
payı da 3,6 puan azalışla yüzde 26,7'ye 
geriledi. T24

Daha sonra da soruları yanıtladı. 
Erdoğan'a yöneltilen en ilginç 
soru, "2023 vizyonu için nasıl bir 
liderlik öngörüyorsunuz?" oldu. 
Aslında zor bir soruydu, çünkü 
Erdoğan, bu soruyu yanıtlarken 
siyasetteki yol planını açılaması 
gerekecekti! İşte yanıtı:

“Bizim parti olarak bir 
prensibimiz var; 3 dönem 
milletvekili olursunuz. Üçüncü 
dönemden sonra ara verirsiniz, 
ondan sonra tekrar aday 
olabilirsiniz. Bu benim 3. 
dönemim. Birçok arkadaşımın da 
durumu bu. Dolayısıyla bizim 
milletvekilliğindeki sürecimiz 
bu karara göre bitiyor. Siyaset 
sadece parlamentoda yapılmaz. 
Partinin çatısı altında da yapılır. 
İlla milletvekili olmak şart 
değil. Partinizin bir mensubu 
olarak tecrübenizi Türkiye’nin 
her yerinde paylaşırsınız. Çeşitli 
vakıf çalışmalarının, düşünce 
kuruluşlarının içerisinde yer 
alırsınız. Bu, sizden sonra gelen 
siyasetçilere de ön açmaktır, 
onların da yolunu açmaktır. 
Ölene kadar ben burada 

kalacağım mantığı, doğru bir 
mantık değildir. Diyorlar ki ‘Ama 
bu bir tecrübedir, bu tecrübe 
kaybolmasın.’ Tamam tecrübeyi siz 
farklı yerlerde yine aynen devam 
ettirin ama tecrübe kazanmanın 
da önünü tıkamayalım. Bırakın 
arkadan gelen nesiller de tecrübe 
kazansın. O da nasıl kazanacak, 
bu çalışmaların içerisine girerek 
kazanacak." 

 Yurt dışında, dünyanın bir 
ucunda, gazetecilere verdiği 
yanıttan da artık net olarak 
anlaşılıyor ki, dördüncü dönem 
kesin olarak yok!

Başbakanlık böylece sona 
eriyor!

 Geçen hafta yazmıştım, 
Bakan Kahraman, bir televizyon 
programında, “Sayın Erdoğan, 
bu sene cumhurbaşkanı 
olacaktır” demişti ama ne 
köşe yazarlarından bir ses 
gelmişti, ne de hükümet ve parti 
sözcülerinden bir yalanlama…

Artık Japonlar da, biz de 
öğrendik ki, Ağustos ayında yeni 
cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan.

Gaziantepspor’un 12 
Ocak’ta, bu hafta sonu 
yapılacak olan genel kurulu 
iptal edildi.

Yönetim kurulu gerekçe 
olarak ‘Teknik sebepler’i 
göstermiş!

Biz de adettir, gerçek neden 
açıklanmak istenmediğinde; 
örneğin elektrik kesilince, 
uçaklar zamanında 
kalkmayıncasebep hep 
tekniktir!..

Ben de anlayışla 
karşılıyorum. Ne yani, 
“Parayı getirmediler, biz de 
iptal ettik!” mi diyeceklerdi. 
Böyle söylenemeyeceğine 
göre, ‘Arif ’e tarif ne gerek!..

 Gaziantepspor Başkanı 
İbrahim Kızıl diyor ki, 
“Benim bu kulüpten 16-17 
milyon lira alacağım var. 
Ödeyin bu parayı, hayrını 
görün!..”

Gitmesini isteyenler 
de, “Tamam kardeşim, 

bir inceleme komisyonu 
kuralım, hesapları kitapları 
araştıralım, gerçekten 
alacağın varsa ödeyelim” 
diyor.

 Diyelim ki, Kızıl’ın alacağı 
üç aşağı beş yukarı o rakam 
çıktı! Kim verecek bu parayı?

7-8 milyon dolardan 
bahsediliyor! Bu kadar parayı, 
yeni başkan adayı cebinden 
çıkarıp verecek mi?

Vermez! Hem neden versin 
ki?

Para, işadamlarından 
toplanıp verilecekse, bu hiç 
olmaz!

İşadamları aralarında para 
toplayıp Kızıl’a verecekler, 
aralarından biri de yeni 
başkan olacak! Hadi canım 
sende!..

Antepli işadamlarının hiç 
sevmediği olay budur: Parası 
olan ortaya koyacak, aklı 
olan da idare edecek!..

Zaten Kızıl da daha önceleri 

buna benzer bir laf etmişti: 
“Verin parayı, sıkıntılarımızı 
giderelim, kulübü ben daha 
iyi yönetirim!..”

 Bu iş çok zor.
Gaziantepspor’un Gaziantep 

için ne kadar önemli 
olduğunu bilerek, iyi niyetle 
bir şeyler yapmak isteyenleri 
biliyorum ve takdir ediyorum. 
Ancak, para bulmadan bu işi 
yapmak gerçekten çok zor.

Kızıl’ın Gaziantepspor’u 
Celal Doğan’dan nasıl aldığı 
bilinmeyen bir şey değil ki! 
Doğan, “Şu kadar alacağım 
var” demişti, Kızıl da o 
parayı Denizbank’tan kredi 
olarak alıp vermişti. Yani, 
borçlanarak kulübü almıştı. 
Şimdi, parasız ver denirse, 
baskı da uygulanırsa, tatsızlık 
olur diye endişe ediyorum.

Başbakan Erdoğan, Japonya’da 
ülkenin önde gelen gazetelerinden 
Nikkei’nin genel merkezinde bir 
konferans verdi. 

Yaşadığı dönemde, bürokrasideki 
yozlaşmaya karşı yazdığı toplumsal 
taşlamalar gerçekten eşsiz.

Babası saygı duyulan bir din adamı olan 
Usulizade Hafız Mustafa Efendi, annesi 
hafız ve şair olan Arife Hanım, büyük 
babası Türk alim ve matematikçilerinden 
Gelenbevi İsmail Efendi. Oldukça iyi 
eğitim almış, Arapça, Farsça, Ermenice, 
Fransızca bilen, özel matematik ve tarih 
dersleri alan ve mezuniyetinden sonra 
önce Manisa Valiliğinde mal müdürlüğü, 
daha sonra çeşitli yerlerde kaymakamlık 
yapmış bir devlet adamı. O sebeple 
de devletteki yozlaşmayı çok rahat 
görüyor, üzülüyor ve kızıyor. Gördes 

Kaymakamlığı sırasında tanık olduğu 
yolsuzlukları hicveden yazıları yüzünden 
bir süre hapis cezasına çarptırılmış. Daha 
sonra, keskin dilini tutamayacağını bildiği 
için yurtdışına kaçmak zoruna kalmış.

Yıllar sonra, II. Meşrutiyetin ilanı 
üzerine yurda dönmüş, bazı mizah 
dergilerinde baş yazarlık yapmış. 
Kaymakamlık ve vali yardımcılığı 
görevleri devam etmiş.1909 da emekli 
olup Kırkağaç’a yerleşmiş.1912 de hayatını 
kaybetmiş.

Soylu bir aileye mensup olmasına 
rağmen, şiirlerini, taşlamalarını halk 
diliyle yazmış. Namık Kemal ve Ziya 
Paşa’nın etkisinde kalmış ama dildeki 
sadeliğiyle onlardan ayrılmış.

Özellikle “Deccal” adıyla bilinen 
eseri, dönemin otoritesini çok başarıyla 
hicveden ağır bir taşlama.

Şair Eşref, döneminin yolsuzluklarını, 
adaletsizliklerini ve baskıcı yönetimini 

çok zekice bir alayla hicvetmiş, sürgün ve 
baskılara rağmen asla bildiğini okumaktan 
geri durmamış. Hazır cevaplığı, anlatmak 
istediği yöneticiyi; çok kısa beyitlerle 
yerden yere vurması dilden dile dolaşmış. 

Servet-i Fünûn dönemi şairi olan 
Süleyman Nazif ’e; Şair Eşref ile Nef ’i 
arasındaki farkın ne olduğunu sormuşlar. 
Süleyman Nazif: “Nef ’inin yüz beyitle 
göklere çıkardığı bir adamı, Eşref bir 
beyitle yerin di¬bine sokar” demiş.

İzmir’in ilçelerinden birinde 
kaymakamlık yaparken, İzmir valisi Kâmil 
Paşa, kaymakamlığı denetlemeye gelmiş. 
Eşref Paşa’yı bir eşeğin üzerinde, ilçede 
gezerken görmüş ve oldukça alaylı bir 
tavırla; 

– Aman dikkat et Eşref, eşek seni 
düşürmesin! demiş. Eşref Paşa’nın cevabı 
muhteşem:

– Meraklanmayın paşam, eşek kâmildir.” 
Kaymakamlık yaptığı bir ilçede 

kaymakamlık hizmet binasının 
çatısının sürekli akmasından şikayetçi 
olmuş ve üst makamlardan çatının 
tamir edilmesini istemiş. O yıllarda da 
devletin hazinesindeki paranın kimlere 
gittiği bilinmediğinden ve toplanan 
onca vergiden halka hizmete hiç para 
kalmadığından, nasıl yapılamayacağına 
gerekçe bulmaya çalışan üst yönetim, 
ipe un sermek için çatının neresinin 
aktığı sormuş. Yapmaya çalıştıklarını çok 
iyi bilen Şair Eşref ’in cevabı: “Devletin 
muslukları dışında her yer akıyor.”

Bu ara en sık hatırladığım taşlamaları 
şunlar:

II. Abdülhamit için yazdığı hiciv:
“Besmele gûş eyliyen şeytan gibi,
Korkuyorsun “Höt” dese bir ecnebi.
Padişahım öyle alçaksın ki sen,
İzzet-i nefsin Arap İzzet gibi.”
 “Asiyab-ı devleti bir hâr da olsa döndürür.”  

(Devlet çarkını bir merkep olsa da 
döndürür.) 

Bir başka şiirinde de Abdülhamit’e şöyle 
sesleniyor:

“Ey pâdişâh-ı âlem, düşman mısın zekâye?
Erbâb-ı iktidarı gördün mü saldırırsın,
Asrında kaldı millet üstadsız, kitabsız,
Hayf eylerim yakında Kuran’ını kaldırırsın.”
Mısır Osmanlı’dan kopunca şu dörtlüğü 

yayınlamış:
“Vakt-i fırsat gözetir sahib-ı cihan, Tutar 

elbette elinden kaçanı
Gene sahip olur inşallah, Mısır’ın kaldı 

elinde koçanı” 
Bahriye nazırı Hasan Paşa için yazdığı 

taşlama:
“Şu bizim nazır-ı Bahriye Hasan Paşa’yı 
Böyle tarif ediyor vak’anüvisan-ı ümem 
Gelecek olduğunu bilse idi neslinden 
Almadan Hazret’i Havva’yı boşardı Adem”
İdare için yazdığı:
Gördüğüm rüya mı bilmem başka bir âlem midir,
Arz-ı envâr-ı hakikat şevk-i câm-ı cem midir?
Bir oyuncak oldu etfâlin elinde memleket,
İş bilen yok mu, bilenler yoksa hep sersem midir?
(Gördüğüm rüya mı bilmem başka bir âlem midir,
Hakikatin nurlarını arz etmek, birlik kadehinin 

coşkusu mudur?
Memleket çocukların elinde oyuncak oldu
İş bilen yok mu, bilenler yoksa hep sersem 

midir?)
Meşhur Deccal’inin şu bölümü de çürümüş 

toplumu çok net anlatıyor:
Budur adl-i ilâh, pâyidar olamaz zâlim
Gelir elbette galib bir takım cellâda 

Deccâl'im
Almayan akmaz, alan hâl-i âinâyandır bunu
Bir alan bir almayan adam pîmandır bunu
Mezâlimden serâser olmadı gitti vatan hâli
Deccâl'in sebeb-i zuhurudur bu hâl-i mel'ûnî
(İlâhî adalet işte budur: zalimler asla kalıcı 

olamaz.
Bir gün mutlaka güçlü bir cezalandırıcı 

gelir; işte ben, o Deccal’im.
Rüşvet almayanın işi yürümez; rüşvet alan 

ise toplumun aynası gibidir.
Alan da almayan da pişmandır.
Yapılan zulümler yüzünden vatanın hali bir 

türlü düzelmedi.
Bu lanetli hal, Deccal’in (yani benim) 

ortaya çıkış sebebidir.)
Ölmeden önce mezar taşına aşağıdaki 

dörtlüğün yazılmasını vasiyet etmiş:
Kabrimi kimse ziyaret etmesin Allah için,
Gelmesin reddeylerim billah öz kardeşimi,
Gözlerim ebna-yı ademden o rutbe yıldı kim,
İstemem ben fatiha, tek çalmasınlar taşımı.
(Kabrimi kimse ziyaret etmesin Allah 

için,
Gelmesin reddeylerim billah öz 

kardeşimi,
Ademoğlunun kötülüğünden gözlerim 

öyle yıldı ki
İstemem ben fatiha, tek çalmasınlar 

taşımı.)
Ve ne olmuş biliyor musunuz? Bu 

vasiyetine rağmen mezar taşı iki kez 
çalınmış… Mezar taşı çalındıktan sonra, 
yerel yetkililer tarafından yerine yeni bir 
taş yaptırılmış ve üzerine yine aynı vasiyet 
dizeleri işlenmiş.

Keşke Şair Eşref ’in yaşadıkları geçmişte 
kaldı diyebilsek ama, her şeye rağmen, o 
günlerin de geleceğine inancımı korumak 
istiyorum. 

Köşe Taşı 

Ayşe Nur Yılmazer / Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr 

ŞAİR EŞREF
Türkiye'nin 500 büyük sanayi kuruluşunun 
üretimden satışları 2023'e göre yüzde 36,3 

artarken, faaliyet karı yüzde 31,6 azaldı

Geçen yıl 96 olan zarar eden 
şirket sayısı 156’ya çıktı

Şirketlerin istihdamı yüzde 2,6 artarken, çalışanlara ödenen 
maaş ve ücretler yüzde 90,9 oranında yükseldi. İSO 500'deki 
halka açık şirket sayısı 88 ile bugüne kadarki en yüksek rakama 
çıkarken, geçen yıl 96 olan zarar eden şirket sayısı 156’ya çıktı.
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Ahmet Kerse’nin idam edilişini 
izleyen bir görevli olayı şöyle 
anlatıyor: Gayet metindi. İdam 
kararını veren mahkeme heyetinde 
bulunan albay suçluya gözükmedi. 
Kendisine bir şey söyler, ya da 
saldırır falan diye herhalde. 
Üzerinde eşofman vardı. Anne ve 
babası birkaç ev ilerde misafirliğe 
gittikleri için bulunamamıştı. 
Onlara iki sayfa mektup yazdı. 
Bu yarım saat kadar sürdü. Onu 
izlemek gerçekten çok zordu. 
Mektubun sonlarına doğru eli 
titremeye başladı. Bu süre içinde 
dar ağacını görmüyordu. Cezaevi 
personeli adına cezaevi müdürü 
ve gardiyanla vedalaştı. Sehpaya 
doğru ilerlerken üsteğmen 
koluna girmek istedi «Kendim 
yürürüm» diye kabul etmedi. 
Sehpaya çıktı. Omuzları geniş 
olduğu için dar ağacına güçlükle 
sığdı. İpin boğazına geçirilmesi 
için başım eğdi. 5 dakikaya yakın 
“Allah kimseyi benim durumuma 
düşürmesin” falan diye iyi şeyler 
söyledi. Sonra albayın emriyle 
ayakları, altındaki sandalye çekildi. 
İpin boğazına oturuş sesi işitildi. İp 
boynuna oturunca bir defa döndü. 

Fazla çırpınmadı. 10-12 dakika 
sonra doktor öldüğünü bildirdi. 

-O anda neler hissettiniz?
-İdam kararı verenlerin o sahneyi 

görmelerini isterim. Ben günlerce 
olayın etkisinden kurtulamadım. 
Bunu söylerken idam cezaları 
devam etsin, suçlular asılsın 
diyorum.

Darağacını gören Veysel Güney'in 
dizleri kırılmış gibi büküldü. 
Yanında bulunan üsteğmen koluna 
girerek kaldırdı ve sehpaya götürdü.

Alleben mahallesinde bir evdeki 
baskın sırasında, üsteğmen Şahin 
Akkaya'yı öldüren sol eylemci 
Veysel Güney evin banyosunda 
yaralı olarak ele geçiriliyordu. 
Daha sonra 6. Kolordu Sıkıyönetim 
Komutanlığı Askeri Mahkemesinde 
yargılanan Veysel Güney idam 
cezasına çarptırılmıştı.

Veysel Güney'in cezası 10 haziran 
1981 tarihinde sabah saat 02.40 ta E 
Tipi Cezaevinde infaz edildi. İnfaz 
sahnesini bir görevliden dinleyelim: 

-24-25 yaşlarında bir gençti. Saat 
03.00 sularında askeri cezaevinden 
E Tipi cezaevine getirildi. 
Nizamiyede anne ve babasıyla 
görüştürüldü. 03.10 sularında 

infaz avlusuna çıkmadan koridora 
oturtuldu. “Son sözün nedir” diye 
sordular. Mektup yazmak istediğini 
söyledi. Siyasal içerikli, slogan 
şeklinde bir mektup yazdı.

Dini telkin istemedi. Orada ilginç 
bir laf etti “Dine saygım var ama, 
böyle din adamlarına saygım yok, 
bunlar dini saptırıyorlar” dedi.

İdam sehpasına götürülürken 
elleri arkadan kelepçelendi. Bir 
takım sloganlar attı. Darağacını 
görünce dizleri kırılır gibi oldu. 
Herhalde korktu. Yanında bulunan 
üsteğmen koluna girdi. Sandalyeyi 
bir çingene çekti. 2-3 dakika sonra 
doktor muayene etti ve öldüğünü 
bildirdi. 

-O anda neler hissettiniz? 
-Ben hiçbir şey hissetmedim. 

Ancak etkilenen ve bakamayanlar 
oldu. Öldürdüğü üsteğmenin 
otopsisinde de bulunmuştum. 
Cesedin olduğu yerde dört parmak 
kalınlığında kan vardı. 

-İdam cezaları konusunda ne 
düşünüyorsunuz? 

-Çok yerinde bir karar. Ben idam 
cezalarına karşı değilim. Yarın idam 
cezaları konusunda hukukçuların 
görüşlerine yer vereceğiz.

İdam edenler ve idam edilenler (2)

İdam kararı verenlerin 
o sahneyi görmelerini isterim

İdam kararları, olayı izleyen şahısları değişik yönde etkiliyor. Bazıları hiçbir şey hissetmediğini 
ifade ederken, bazıları olayın etkisinden günlerce kurtulamadıklarını söylüyorlar. 

Bir süre önce gazeteniz SABAH’ta 
yaptığımız yayında huzurevinin hizmete 
sokulması gerektiğini bildirmiş, Vali 
Abdülkadir Aksu'nun açıklamalarını 
yayınlamıştık. Vali Aksu huzurevinin 
bir kısmının çocuk yetiştirmeye 
ayrılabileceğini, yeterince yaşlının 
bulunmaması nedeniyle paralı bu 
yerin boş kalacağını bildirmişti. Vali 
Aksu'nun beyanı üzerine vatandaşlar 
huzurevinin sadece huzur isteyen 
yaşlılara ayrılmasını isteyerek reaksiyon 
göstermişti. 

Konuyla İlgili olarak yazılı bir 
açıklama daha yapan Vali Abdülkadir 
Aksu huzurevinin amacı dışında 
kullanılmayacağını bildirdi. Vali 
Aksu'nun açıklaması şöyle: “Gazetenizde 
yayınlanan haber konusu sağlık 
müdürlüğümüze incelettirildi. İnceleme 
sonucunda ilimizde yaptırılan, faal hale 
getirilemeyen huzurevi amacı dışında 
kullanılmayacaktır. İç döşemesinin ve 
personel açığının giderilmesi ve hizmete 
açılması için Sağlık ve Sosyal Yardım 
Bakanlığına bildirilmiştir.”

SABAH’ın yayını bir haksızlığı önledi

Huzurevi, huzur isteyenlere bırakıldıHuzurevi, huzur isteyenlere bırakıldı
Vali Aksu, Huzurevinin çocuk 

yetiştirme yurduna verilmesi fikrinden vazgeçildiğini açıkladı

Yurttaşların zehirlenmelerine neden 
olabilecek bozuk balıkların kontrol 
edilmeden satıldığı iddia ediliyor. 

Konuyla ilgili olarak gazetemize bilgi 
veren Salman eczanesi sahibi eczacı 
Coşkun Gün şunları söyledi; “Vatandaşın 
sağlığıyla alay ediliyor. Eve balık aldım. 

Satılan balıkları temizletirken kokmuş 
ve kurtlanmış olduğunu görerek zabıtaya 
ilettim. Balıkların kontrolden sonra satıldığı 
söyleniyor. Bu nasıl kontrol? İnsanlar 
zehirlenerek hayatlarını kaybedebilirler. 
Halkın sağlığıyla oynanmamalıdır. İlgilileri 
lütfen bir de siz uyarınız.”

Piyasada kokmuş kurtlu balık satılıyor 
Piyasada kokmuş, kurtlanmış insan sağlığına zararlı balıklar satılıyor. 

Gaziantep Ticaret ve Sanayi Odası 
yönetim kurulu ve meclis başkanı 
seçimleri 2 şubat 1986 tarihine ertelendi. 
Seçimlerin daha ön ce şubat ayında 
yapılması düşünülmüş, ancak, meclis 
başkanı İhsan Güzel'in teklifi üzerine 
geçtiğimiz günlerde yapılan yönetim 
kurulu toplantısında seçimlerin 27 kasım 

1985 tarihine alınması kararlaştırılmıştı. 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 

Başkanı M. Ali Zengin, seçimlerin 27 
kasımda yapılmasına itiraz etti. Kanuna 
göre ticaret odası seçimlerinin iki yılda bir 
yapılması gerektiğini belirten Zengin’in 
itirazı üzerine, seçimlerin 2 şubat 1986 
tarihinde yapılması kararlaştırıldı.

Ticaret Odası Yönelim Kurulu seçimi 2 şubat’ta yapılacak

Konukoğlu, ihracatçılığın çok 
zor iş olduğunu, bugünlerde de 
ihracatçının az karla ya da zarar 
ederek ihracat yaptığını ifade 
ederek, bu fedakarlıktan dolayı 
tüm ihracatçıları kutladığını 
söyledi. İhracatın lokomotif 
sektörleri olan tekstil ve hazır 
giyim ihracatının tekrar 
ivme kazandığına işaret eden 
Konukoğlu, "İhracata bakıp ta 
para kazandık sanmayın. İhracat 
yapıyoruz, ama pek para kazancı 
yok. Şu anda ortada kar yok yani. 
Türk tekstili şu anda sıkıntıda. 
Henüz o sıkıntıyı aşamadı. 
Dokuzuncu ve onuncu ayda sezon 
açılırsa düzelir ama şu anda pek 
parlak değil" diye konuştu. İç 
piyasada dolar kurunun yerin de 
saymasından dolayı bir durgunluk 
yaşandığını kaydeden Abdülkadir 
Konukoğlu, Sanko Holding'in 
faaliyet gösterdiği tekstil 
ihracatının, sektör ile paralel 
devam ettiğini bildirdi. 

Konukoğlu, şunları söyledi: 
"Holding'in geçen yıl ihracatı 210 
milyon dolar civarındaydı. Geçen 
yıl ihracat hedefimizi geçtik. Bu 
yıl da 230 milyon dolar civarında 
hedefliyoruz. İhracat hedefimizi 
tutturmaya çalışacağız. Dolar 

fiyatı biraz yükselse da ha çok 
ihracat olacak ama dolar fiyatları 
çok geride olduğu için şu anda 
ihracatta sıkıntı var. En önemli 
sorun kur ve elektrik, işçilik gibi 
girdi maliyetlerinin yüksekliği. 
Hükümet sorunlarımıza duyarsız 
değil. Çok işleri olduğu için 
herhalde tekstile sıra gelmiyor. 
İnşallah gelecek

Çin'in dünya tekstil ve hazır 
giyim sektörünü tehdit ettiğini 
ifade eden Konukoğlu, bu 
ülkede girdi maliyetlerinin 
düşük olduğuna, 10 dolara işçi 
çalıştırıldığına, devletin verdiği 
kur ve finansman destekleriyle 
dünyaya meydan okuduğunu 
kaydetti. 

AB'nin, kotalar dolduğu 
için gümrüklerde bekleyen 
Çin mallarının yüzde 50'sinin 
ithalatına izin verilmesi, kalan 
bölümün 2006 kotasından 
düşülmesi konusunda Çin ile 
anlaşmaya vardığını anımsatan 
Konukoğlu, bu durumun, Türk 
hazır giyim ve tekstil sektörü için 
avantaj sağlamayacağını belirtti. 

Konukoğlu, "Türkiye'ye avantaj 
sağlaması zor. Çin, bir şekilde 
başka bir yolunu bulup yine AB 
pazarlarına girer" dedi

"İhracat yapıyoruz "İhracat yapıyoruz 
ama ortada kar yok"ama ortada kar yok"

Sanko Holding Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Konukoğlu, bu yıl sonunda 230 milyon 
dolar civarında ihracat he deflediklerini belirterek, "İhracat yapıyoruz, ama ortada kar yok" dedi.

Sözleşmeli istihdam, güvensiz 
iş olanağı nedeni ile işvereni 
güçlendiriyor İstihdamın sözleşmeli 
olarak yaratılmasının verimlilik artışı 
beklentisinin yanı sıra kendi dediğinin 
yapılmasının önünü de açtığı belirtilen 
açıklamada, “Sözleşmeli istihdam, 
güvensiz iş olanağı nedeni ile işvereni 
güçlendiriyor. İşçi güçsüzleşirken 
yaratılan katma değer sermayenin 
yanına kar kalıyor. Kendi sermayesini 
yaratan, var olan sermayesini 
güçlendiren siyasi iktidarlar kamunun 
parasını özelleştirme, sözleşmeli çalışma 
biçiminde yandaşlarına aktarılıyor. 
Kamu hizmetlerinin sözleşmeli 
çalışanlara yaptırılması, “iş”in güvenliği 
açısından ne kadar doğru? Her iş 
kolunun sözleşmeli mi yapacaksınız? 
Yoksa güvenlik riski ol mayan veya az 
olan “iş’leri mi sözleşmeli çalışmak 
çalışanlara yaptıracaksınız? Sağlık 
hizmetlerinde sözleşmeli çalışmak 
hizmetin hangi bölümlerinde 
uygulanmalı? Bugüne kadar sözleşme 
li hizmetin hangi bölümlerinde 
uygulanmalı? Bugüne kadar sözleşmeli 
çalıştırılanların verimlilik artışı ne 
olmuştur ne kadar katkı sağlamıştır?” 
denildi. 

Sözleşmeli çalıştırmanın 
finansmanının döner sermayeden 
sağlanarak, sağlık kurumlarının ticari 
işletme haline getirilmek istendiği 
belirtilen açıklamada şöyle denildi: 
“Ticari işlemler karı gözettiklerine 
göre karsız ve az karlı sağlık 
hizmetlerini kim verecektir? Döner 
sermayeden ödenen maaşlar kurumda 
çalışanların ek gelirlerinin bir kısmı 
ile hastane işletmesinin masraflarını 

karşılamaktadır. Döner sermayeden 
istihdam edilen sözleşmeli çalışanlar 
kadroluların ek gelirlerinin bir kısmı ile 
çalıştırılmaktadır. Döner sermayenin 
şu yüzdesi çalışanlara, şu yüzdesini 
has tane masraflarına ayırıyoruz 
denebilir. O zaman işe alınacakların işe 
alınmalarına çalışanlar karar vermelidir. 
Madem parayı, kazanıyor bildikleri 
gibi harcarlar! İşe alınma kriteri nedir? 
Kriterlerin arasında siyasi kriter ne 
kadar yer kaplamadadır. Hem yandaş 
yaratarak, hem sermaye oluşturarak ve 
siyasi çıkar elde ederek hastaneleri ve 
döner sermayelerini kullanmak nasıl 
açıklanabilir? 3 Kasım 2002’den bu yana 
hastanelere kaç kişi alınmıştır? Hangi 
işlerde çalışmaktadırlar? Bir kişinin 
yapacağı işi 2-3 kişi vermek suretiyle 
sahte istihdam mı sağlanmaktadır. 
Yoksa bunların bir kısmı sadece maaş 
alıp işe gelmeyen bankamatik personeli 
midir?”

Bu yaklaşımın kendi bindiği dalı 
kesmek olduğunu belirten Tabip 
Odası yönetimi, “Dar bir çevreye 
çok kısa bir süre sağlayacağı yararın 
dışında ülkeye ve sağlığa büyük zarar 
verecektir. Döner sermayesi bu ve 
benzeri 'hizmet alımına yönelttirilen 
hastaneler hükümet politikalarına göre 
nasıl kendilerini düzeltecek, geliştirecek 
ve özel hastanelerle rekabet edecektir. 
Buzdağının görünen kısmı özelleştirme 
görünmeyen kısmı istihdam ve sermaye 
oluşturarak siyasi çıkar elde etmek 
midir? Sayın Bakan özelleştirilen sağlık 
hizmetlerinde bugüne kadar çalışan 
dökümünü almış mıdır? Verimliliği 
nedir? Kamuya, sağlığa yararı olmuş 
mudur?

Kamunun parasını yandaşlarına aktarıyorlar
Gaziantep-Kilis Tabip Odası yönetim kurulu tarafından yapılan 

açıklamada, kamu hizmetlerinin kadrolu çalışanlar yerine sözleşmeli 
çalışanlara gördürülmesi eğiliminin giderek güçlendiğine dikkat 
çekilerek, “Sözleşmeli çalışan personel sayısı ve oranı artıyor. Parlayan 
yıldız özelleştirme, sözleşmeli çalışanlarla verimliliği arıyor” denildi.

16 Eylül Cuma günü hem ders 
kayıtlarının son günü olması hem de 
öğrenci işleri müdürlüğünde memurların 
kayıt sırasında görev başında olmaması 
dolayısıyla izdiham yaşandı. Kayıt 
işlemleri için üniversiteye gelen öğrenciler, 
8 memur masası bulunması rağmen 
personelin görev başında bulunmaması 
ve masaların bazı zamanlarda hepsinin 
boş olması ve genelde 1-2 kişi ile kayıt 
yapılması nedeniyle bazı sorun yaşandı. 
3 Günden beri işlemleri yaptırmak 
için uğraştıklarını belirten öğrenciler, 
memur sayısının az olması iyanında kayıt 
sırasında yaşanmaması gereken uygulama 
ile karşı karşıya kaldıklarını belirtti. 
Kayıt yaptıran öğrenciler mesai saatlere 
başında gelmelerine rağmen neredeyse 
mesai bitimi olacağını ve hala işlemlerini 
yürütemediklerini, ders kayıt şifrelerinde 
sorun yaşadıklarını ve sıkıntılarını 
anlatacak muhataplarının olmadığını 
belirtiler.

Öğrencilerin 
kayıt çilesi  
Gaziantep Üniversitesi'nde öğrenim 

gören öğrencilerin ders kayıtları 
öğrenci işleri müdürlüğünde 14- 15-
16 Eylül tarihleri arasında yapıldı.
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Kimlik: Tahakküm mü
Kabulleniş mi? 
Ahmet Beyazlar/Arkeolog

Celal Doğan döneminde kente 
kazandırılan 100. Yıl Kültür Parkı ve 
Kavaklık Parkı’nda bulunan Katalpa 
ağaçları çiçek açtı. Pavlonyalar ve 
akasyaların ardından açan Katalpa 
ağaçları etrafa mis gibi koku 
saçmaya başladı. Çiçekleri orkideyi 
andıran Katalpa ağaçları gösterişli 
çiçekleri ve güzel yaprakları ile de 

peyzajda kullanılan bir bitki ve puro 
ağacı veya sigara ağacı olarak da 
biliniyor.

 Beyaz, pembe ve sarı renkli, 
bileşik salkım şeklinde çiçekleri 
olan Katalpaların meyvesi ince 
uzun, silindir biçimli ve içerisinde 
yassı tohumlar barındırıyor. Haber 
Merkezi

Katalpalar enfes kokuları 
ile parkları renklendirdi

Kimlik edinmemiz ve tahakküm aracı olarak 
kullanmamızın nedenleri başta var olmamız 
ve varlığımızı kanıtlamakta yatmaktadır. Bu 
nedenle çeşitli gerekçelerle “Sen şu sun, şunu 
yiyip içeceksin, şu giyeceksin gibi baskı aracı 
olarak kullanıp çevremizi kontrol etmek isteriz.

Siyasilerin, yöneticilerin, dini veya milli 
kimlikleri biz ve ötekiler diyerek kullanması 
bu varoluşu yaşattığı gibi yok olmasına da 
neden olmaktadır. Yeryüzündeki savaşların 
nedeni budur. Gerek din adı altındaki talan 
savaşları, gerek diğer ırklar insan değil anlayışlı 
emperyalist devletlerin koloni ve sömürü 
düzenlerinin altındaki hak görmenin kaynağı 
bu düşüncedir. Halbuki hepimizin eline bir 
iğne battığında aynı tepkiyi veriyoruz ve 
kanlarımız aynı renk. Bunun yanında dünyaya 
nizam getirme düşüncesi ile toprakları ele 
geçirme amaçlı   savaşlar da bu kapsamdadır. 
Kenya Devlet Başkanı "Avrupalılar Afrika'ya 
geldiklerinde onların elinde İncil bizim 
elimizde toprağımız vardı. Gözlerinizi kapayıp 
dua edin dediler. Gözümüzü açtığımızda bizim 
elimizde İncil, onların elinde topraklarımız 
vardı" demiştir. Arap emperyalizmi Kıpti, 
Farisi, Berberi gibi güçlü medeniyetlerin 
kimliklerini değiştirmiştir. Bugün Türk kimliği 
bu değişimin savaşını vermektedir. Bireysel 
olarak da senin baban şuydu, sen de öylesin 
yaklaşımı ile bireyi geçmişine ve hapsederek 
değişip dönüşmesine engel olan davranışlarımız 
olmaktadır. Halbuki onu hapsetmekle 
kendimizi n hayat damarını kapatmış oluyoruz.

Kimlikler aynı zamanda kabulleniş ve 
anlayış getirir.  Şöyle ki aynayı kendimize 
tuttuğumuzda kimliği bir veri olarak değil, keşif 
alanı olarak görerek tanımlayan oluruz.  Çünkü 
kişi dilinin altında gizlidir Malatyalı Niyazi 
(Mısri) “Halk içre bir ayineyim herkes bakar bir 
an görür, Her ne görür kendi yüzün ger yahşi 
ger yaman görür” bu gerçeği dile getirmiştir.

Bir kişi birden fazla kimliğe sahip olabilir 
sahip olduğumuz veya olduğunu varsaydığımız 
farklı kimlikler erdemli eylemlerimizle 
katmanlaşıp kaynaşarak çatışma değil, 
zenginlik yaratır.  

Bunun yanında benim kimliğim bana ne 
hissettiriyorsa, ötekininki de ona aynı şeyi 
hissettiriyordur diyerek empati aracı olarak 
kullandığımızda bu kabulleniş, hoşgörü, 
otokontrol ve farklı bakabilme özgürlüğü sağlar.

Toplumun bize giydirdiği kimliği algımızca 
kabul ederek   teslimiyet göstersek dahi 
evet, bu kimlik bana ait, ama onun yanında 
başka kimliğim de var diyerek eylemlerimle 
yaşayarak geliştirme ve dönüştürme hakkım 
da var diye bilmek özgür irade gerektirir. 
Bu konuyu bir örnekle belirtmek gerekirse: 
Sen Kürtçe konuşamazsın, çünkü resmi dil 
Türkçedir tahakkümüne Türkçe devletimin 
dilidir, ama Kürtçe de benim anadilim. İkisi de 
benim diyerek dillerin farklı kavramlarındaki 
anlamları özümseyerek ayrılıkların ortadan 
kalkmasına katkı yapabiliriz. Yani tahakküm 
düşmanlık doğururken kabulleniş tahakküm 
altına alıştır. 

Bu kıyafeti giymezsen Müslüman değilsin 
şekilciliğini dinin ve inancın özü olan ahlakım 
ve ibadetimle Müslümanım, kıyafetimle değil 
diyerek kültürün altındaki düşünceye ererek 
kendimiz olabiliriz.

Sonuç olarak kimlikleri değişmez kurallar 
ve şekilsel davranışlar olarak gördüğümüzde 
hapsoluyoruz. Kadim olan toplum oluyor. 
O da olduğu yerde duruyor ancak yüzlerce 
yılda bir adım atarak değişebiliyor. Halbuki 
kimliklerimizi başlangıç noktası olarak 
görürsek gelişip değişip dönüşmenin, 
özgürleşmenin kapısını aralamış oluruz. Bu 
insanı mihenk noktası olarak kabul etmekle 
başlayan bir varoluş sürecidir. Kutsal kitaplarda 
Ademe secde (onu sevme, ona uyma) edilmesi 
buyurulmuştur.  Gerçek kimlik, ben buyum 
demek değil, ben olmayı seçiyorum diyerek 
benliğe değil de içimizdeki yaratıcı öz olan ben 
olabilmektir. 

Toplum günü birlik olarak 
karın tokluğuna yaşıyor

Ülkenin ekonomisinin içler acısı 
olduğunu dile getiren Yeşil, ‘’Toplum 
günü birlik olarak karın tokluğuna 
yaşıyor. Yani toplumun büyük bir 
kesimi yaşam mücadelesi veriyor. 
Bunun da nedeni uzun zamandan beri 
etkili olan ağır ekonomik şartlardır. 
Uygulanan ekonomik politikalardan 
herhangi bir sonuç alınmıyor’’ 
ifadelerini kullandı. 

Günümüzde her insanın 
bir psikiyatriye ihtiyacı var

Ekonominin kötü olmasının aynı 
zamanda toplumsal olaylara da 

zemin hazırladığını kaydeden Yeşil, 
‘’Ekonominin iyi olmaması ailelerin 
dağılmasına yol açıyor. Her gün 
sorun yaşayan aileler var. Önümüzde 
hafta Kurban Bayramı ancak bir 
kurban kesecek veya çocuklarına 
bayramlık elbise alacak maddi gücü 
olmayan ailelerimiz bulunuyor. Maddi 
sıkıntılar aile içi şiddete neden oluyor 
hatta intihar noktasına gelenler bile 
oluyor. Günümüzde her insanın bir 
psikiyatriye ihtiyacının olduğunu 
söyleyebiliriz’’ tespitini yaptı. 

Karşılıklı adımlar atılarak 
toplumsal barışın 

sağlanmasını istiyoruz

Yeşil, ‘’6 ay önce MHP Genel 
Başkanı Devlet Bahçeli’nin çıkışı, 
Abdullah Öcalan’ın ardından 
Cumhurbaşkanımızın destekleriyle 
barış süreci başlatıldı. Halk bu sürece 
ciddi olarak sahip çıkıyor. Bu sürecin 
karşılıklı adımlar atılarak toplumsal 
barışın sağlanmasını istiyoruz. Barışın 
sağlanması için insanlar büyük bir 
umut içerisinde bekliyor ve ama diğer 
taraftan şüphe içerisinde yaklaşıyorlar. 
Çünkü 10 yıl önce de böyle bir 
süreç başlatılmıştı, fakat hüsranla 
sonuçlanmıştı’’ hatırlatmasında 
bulundu.

Antep’te de toplum 

bu sürece sahip çıkıyor
Somut adımlarının bir an önce 

atılması gerektiğini sözlerine ekleyen 
Yeşil, ‘’Ülke genelinde olduğu gibi 
Antep’te de toplum bu sürece sahip 
çıkıyor. DEM olarak, sürecin başarıya 
ulaşması için çabalıyor ve çalışıyoruz. 
Halk, ‘Bundan sonra süreç konusunda 
kim geri adım atarsa tarihin en 
karanlık sayfalarına yazılacaklar’ diye 
de ekliyor. 30 yıldan beri cezaevinden 
olanlar var. Bu süreçte bu insanlar 
serbest bırakılırsa büyük bir adım 
atılmış olur. Toplumdaki güvensizlik 
ortadan kalkmış olur’’ şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

Emekçi ve işçiler açısından 
pahalı bir kentte yaşıyoruz

Belediye, meyve, sebze, ekmek 
ihtiyacını bu firmadan karşılamış

Kalkan, ‘’Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi’nin araçlarında kullanmak 
üzere yaptığı lastik alım ihalesini de 
bu firma kazanmış. Belediye, meyve, 
sebze, somun ve ekmek ihtiyacını yine 
bu firmadan karşılamış. GASMEK 
müzik aletlerine ihtiyaç duymuş, yapılan 
ihaleyi de bu firma kazanmış. Ramazan 
ayında iftar yemekleri hazırlama, 
dağıtım ve sonrasında hizmet satın alma 
işini bu firma üstlenmiş’’ ifadelerini 
kullandı. 

Büyükşehir belediyesi
ve kent iyi yönetilemiyor

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi’nin 
ve kentin iyi yönetilemediğini söyleyen 
Kalkan, ‘’Büyükşehir Belediyesinin 
yemek alım ihalesinin sözleşmesi 10 
Nisan tarihinde imzalanıyor. 1 milyon 
410 bin liralık bir ihale. Yine bu ihalenin 
olduğu gün büyükşehir belediyesine ait 
başka bir kısmın ihalesi yapılmış. Bu 
ihalede 3 milyon TL. İki ihale bir hafta 
önce imzalanmış. Bir hafta sonra ise bu 
firmanın kıymasında at, eşek ve kanatlı 
etine rastlanılıyor’’ tespitini yaptı. 

Firma, kamu kurum ve 
kuruluşlarından toplamda 
208 milyon TL ihale almış

‘Tarım ve Orman Bakanlığı 
ürünlerinde taklit ve tağşiş yapan 
firmaları ifşa etmeye devam ediyor’ 
diyen Kalkan, ‘’Listede Gaziantep’ten 
Aydiz Catering isimli firmanın da yer 
aldığını gördük. Söz konusu firmanın 
EKAP kayıtlarına göre kamu kurum ve 
kuruşlarından bugüne kadar toplamda 
208 milyon TL ihale almış. Söz konusu 
firma ortak girdiği firmalarla birlikte 
Gaziantep İl Sağlık Müdürlüğü’nden 19 
milyon TL, kent dışından da 55,5 milyon 

TL’lik ihale almış’’ açıklamasını yaptı. 
Kalkan, firmanın 25 Aralık 

Devlet Hastanesi’nden 98 milyon 
TL, Abdülkadir Yüksek Devlet 
Hastanesi’nden 9 milyon TL, Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi’nden 15,7 
milyon TL, Türkiye Kamu Hastaneler 
Birliği’nden 529 bin TL, Mennan Usta 
Meslek Lisesi’nden 464 bin TL, 19 Mayıs 
Meslek Lisesi’nden 690 bin TL, Muzaffer 
Bakbak Meslek Lisesi’nden 5 milyon 
TL, Kanunu Sultan Süleyman Meslek 
Lisesi’nden 2 milyon 850 bin TL, ve 
Rüştü Uzel Meslek Lisesi’nden ise 1,4 
milyon TL ihale aldığını açıkladı. 

Firma ile devam eden 
sözleşmeler var

Abdülkadir Devlet Hastanesi’nde 
gerçekleştirilen ihalede 36 kişi 
doküman satın aldığını, ancak ihaleye 
22 kişinin girdiğini ve geçerli teklif 
sayısının ise 8 olduğunu kaydeden 
Kalkan, ‘’Geçerli tekliflerin içerisinde 
en uygun fiyatı veren bu firma 9 
milyon TL’lik ihaleyi almış. 25 Aralık 
Devlet Hastanesi yemek ihalesinde 
30 kişi doküman satın almış, 17 kişi 
ihaleye katılmış, ama geçerli teklif 
sayısı sadece 3. Yani 14 kişi ihaleden 
elenmiş. En uygun teklifi bu firma 
vermiş, 41 milyon TL’lik ihaleyi 
kazanmış. Yine 25 Aralık Devlet 
Hastanesi’nin yemek ihalesi için 30 kişi 
doküman satın almış, 14 kişinin 10’u 
elenmiş, sadece 4 kişi kalmış. 4 kişinin 
içerisinde de en uygun teklifi bu firma 
vermiş ve 56 milyon 891 bin TL’lik 
ihaleyi kazanmış. Bu ihale, 31 Aralık 
2024 yılında yapılmış ve yıl sonuna 
kadar hizmet alımı var. 17 nisan da 
işlem yapılan firma ile aktif olarak 
devam eden bir sözleşme var. Haber 
Merkezi 

Vatandaşa at-eşek eti yediren 
firmayı kim destekliyordu?

İlk etabın inşaatının yüzde 35’i 
tamamlandı. İki etabında 2026 yılının 
sonuna kadar bitirilmesi ve teslim 
edilmesi amaçlanıyor. 

Türkiye’nin yanı sıra Güneydoğu 
Anadolu Bölgesi’nin en büyük 
lojistik merkezlerinden biri hedefiyle 
BUSEM bölgesinde inşaatı devam yeni 
Nakliyatçılar Sitesi, toplamda iki etaptan 
oluşuyor. 

Asya ve Avrupa açısından 
önemli bir lojistik merkez olacağız

Yeni Nakliyatçılar Sitesinde dükkanların 
700 ile 1000 metrekare arasında 
değişeceğini kaydeden S.S. Gaziantep 
Umum Nakliyat Toplu İşyeri Yapı 
Kooperatifi Başkanı Zafer Aydıngüler, 
‘’Projemizi 50 yıl sonrasını düşünerek 
tasarladık ve inşaatına başladık. Hem 
yurt dışına hem de yurt içine çalışan 
firmalarımız var. Dolayısıyla Nakliyatçılar 
sitesi Asya ve Avrupa’nın lojistiği 
açısından önemli bir merkez olacak. Yeni 
site firmaların bir arada bulunduğu bir 
alan olacak’’ dedi. 

BUSEM bölgesi şehrimiz 
açısından çok önemli bir yer

140 bin metrekare alan üzerine yapılan 
birin etapta 90 iş yerinin yanı sıra 36 
sosyal tesisin bulunduğunu ifade eden 
Aydıngüler, ‘’İkinci etapta ise 196 adet 
büro şeklinde iş yerlerimiz ve 45 civarında 
da sosyal tesiste olacak. Şu anda birinci 
etabımızın inşaatı yüzde 35 tamamlandı. 
Ancak enflasyona ve dövize bağlı olarak 
maliyetlerin artması esnafımızı mağdur 
etti. Büyükşehir belediyesi OSB’ye 
tünel inşaatı yapıyor. Bizlerde inşaatın 
bir an önce tamamlanması için kredi 

anlamında büyükşehir belediyesinin öncü 
olmasını istedik. Çünkü BUSEM bölgesi 
şehrimiz açısından çok önemli bir yer’’ 
açıklamasını yaptı. 

Hem birinci hem de ikinci etabı 
2026 yılının sonuna doğru 

bitirmeyi hedefliyoruz
İnşaatın planlama doğrultusunda 

devam ettiğini kaydeden Aydıngüler, 
‘’Günümüz koşullarını düşünürsek, 
2026 yılının sonuna doğru hem birinci 
etap hem de ikinci etabın inşaatını 
tamamlamış, esnaflarımıza teslim 
etmiş oluruz. Hepsi prefabrik olacağı 
için inşaatı hızlı oluyor. Gaziantep, 
organize sanayi anlamında çok büyük 
adımlar atmış. Şu anda 7’nci organize 
sanayi bölgesi oluşmuş. Ama en 
büyük sıkıntımız küçük bir sanayinin 
olmaması ve kurulan sanayinin OSB’yi 
desteklemesinden hareke ederek BUSEM 
ortaya çıktı’’ ifadelerine yer verdi. 

Günümüz şartlarına göre 
bu sitenin süresi doldu

Eski Nakliyatçılar Sitesi’nin yerinin ne 
olacağına değinen Başkan Aydıngüler, 
‘’Burası 1989 yılında dönemin 
Büyükşehir Belediye Başkanı Celal 
Doğan zamanında projesi yapılmış, 1991 
yılında satışı elde edilmiş ve 1999 yılında 
ise inşaatı tamamlanmış, faaliyetine 
başlamış. Birçok firma bu tarihten 
beri burada faaliyetlerini sürdürüyor. 
Günümüz şartlarına göre bu sitenin 
süresi doldu. Çünkü artık şehir içerisinde 
yer almaya başladı. Büyükşehir Belediyesi 
ile alacağımız ortak karar ile burasını 
farklı bir şekilde değerlendireceğiz’’ 
şeklinde konuştu. Haber Merkezi 

Projeyi 50 yıl sonrasını düşünerek 
tasarladık ve inşaatına başladık

Firmalar ve işletmeler
açısından ekonomi iyi gitmiyor

Ülkeyi örümcek ağı gibi saran ekonomik 
krizin şehirler üzerinde etkisi devam ediyor. 
Özellikle ekonomik krizi iliklerine kadar 
hisseden Antep’te firmalar ve işletmeler 
senetlerini ödeyemeyecek noktaya geldi. Ortaya 
çıkan bu tablo ekonomik sıkıntının geldiği ve 
verdiği hasarı bir kez da gözler önüne serdi. 

2025 yılının ocak-nisan döneminde 
2 bin 209 senet protesto edildi

Türkiye Bankalar Birliği Risk Merkezi 
verilerine göre Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nin 
en büyük kentleri arasında yer alan Antep’te 
protesto edilen senet sayılarındaki artış 
ürkütücü boyutlara ulaştı. 2024 yılının ocak-
nisan döneminde bin 665 senedin protesto 
edildiği kentte, 2025 yılının ocak-nisan 
döneminde 2 bin 209 senet protesto edildi. 

Antep, protesto edilen 
senetlerde bölge birincisi

Antep’in de içerisinde bulunduğu bölgedeki 
illerde protesto edilen senet rakamlarına 
bakıldığında ilk sırada 2 bin 290 senet ile 
kentimiz bulunuyor. Sonrasında ise bin 614 
ile Şanlıurfa, 849 ile Diyarbakır, 2394 ile 
Mardin, 287 ile Batman, 244 ile Şırnak, 270 ile 
Adıyaman, 61 ile Kilis izliyor. Haber Merkezi 

Protesto edilen 
senet artıyor

 Akademik birimlerle GSO 
işbirliğini genişletmek istiyoruz

Gaziantep sanayisinin üretim 
kapasitesini artırmaya, ihracat 
potansiyelini yükseltmeye, beyaz yakalı 
iş gücünün yetiştirilmesine, kalifiye iş 
gücü ihtiyacının karşılanmasına ve yeni 
bir sanayi vizyonunun oluşturulmasına 
yönelik stratejik bir adım niteliği taşıyan 
Bilimsel İş Birliği Protokolü’nün imza 
töreni Gaziantep Sanayi Odası’nda 
yapıldı.

Üniversitenin akademik bilgi 
birikimi ve araştırma altyapısı ile 
sanayinin uygulama deneyiminin 
birleştirilmesinin amaçlandığı protokol 
ile firmaların rekabet gücünün 
artırılması, Gaziantep’in ekonomik ve 
sosyal kalkınmasına katkı sağlanması 
hedefleniyor.

Protokol imza törenine, Gaziantep 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sait Mesut 
Doğan, Gaziantep Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, GAÜN 
Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Fahrettin 
Göğüş, Prof. Dr. Mehmet Tarakçıoğlu, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Başar Küçükparmak, Yönetim Kurulu 
Üyeleri Hakan Aslansoy, Ali Can Koçak, 
Bora Tezel, GSO Genel Sekreteri Yusuf 
İzzettin İymen, GAÜN Genel Sekreteri 
Prof. Dr. Taner Akçacı, GAÜN ULUTEM 
Müdürü Prof. Dr. Tuğba Taşkın Tok ve 
akademisyenler katıldı.

Programın açılış konuşmasını yapan 
GAÜN Rektörü Prof. Dr. Sait Mesut 
Doğan, üniversite ve sanayi arasındaki 
iş birliklerinin yalnızca bir görev değil, 
aynı zamanda ülkenin kalkınması 
adına büyük bir sorumluluk olduğunu 
vurguladı.

Gaziantep Üniversitesi olarak şehirdeki 
tüm kurum ve kuruluşlarla aktif iş 
birliği içinde olduklarını belirten 
Doğan, “Üniversite olarak kapımız 
herkese açık. Bilgi üretmekle kalmıyor, 
bu bilgiyi uygulamaya aktarmak için 
çaba gösteriyoruz. Sanayi ile birlikte 
çalışarak hem daha güçlü olacağımıza 
hem de daha sürdürülebilir bir kalkınma 
sağlayacağımıza inanıyoruz” dedi.

Prof. Dr. Doğan, sanayi ile geliştirilen 
projelerin üniversite için stratejik önem 
taşıdığını belirterek, özellikle Organize 
Sanayi Bölgesi içerisindeki Naci 
Topçuoğlu Meslek Yüksekokulu’nun 
bu alandaki örnek modellerden biri 
olduğunu ifade etti.

Mühendislik Fakültesi başta olmak 
üzere farklı akademik birimlerle GSO 
iş birliğini genişletmek istediklerini 
aktaran Rektör Doğan, üniversite-
sanayi iş birliği kapsamında proje ve 
akademik üretimi teşvik ettiklerini dile 
getirdi. Bu kapsamda üniversite-sanayi 
iş birliği konulu akademik yayınlar için 
normal teşvik oranının iki katı destek 
verdiklerini hatırlattı. Haber Merkezi

GSO ile GAÜN arasında “Bilimsel 
İş Birliği Protokolü” imzalandı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) 
tarafından düzenlenen Bahar Şenlikleri 
başladı. Rektör Prof. Dr. Doğan, 
öğrencilerle birlikte halat çekip tenis 
oynadı.

Açılışta konuşan Rektör Prof. Dr. Sait 
Mesut Doğan, bahar şenliklerinin uzun bir 
aradan sonra yeniden düzenlenmesinden 
duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 
Öğrencilerin mutluluğunun kendileri için 
önemli olduğunu belirten Doğan, “Bu 
tür etkinlikler öğrencilerimizin kampüs 
yaşamına katılımı ve moral motivasyon 
açısından büyük önem taşıyor” dedi.

Üç gün sürecek şenliklerde sportif, 
sanatsal ve kültürel etkinliklerin yanı 
sıra çeşitli sahne performansları da 
gerçekleştirilecek. Etkinlikler, başta 

Etkinlik Meydanı olmak üzere kampüs 
genelinde yapılacak.

Etkinlik programında halat çekme, 
bocce, höl ve mas güreşi, çuval yarışı, 
dart, bilek güreşi, penaltı atışı ve 
curling gibi yarışmaların yanı sıra, 
plaj voleybolu, oturarak voleybol, 3x3 
basketbol ve ayak tenisi gibi takım 
sporları yer alıyor.

Topluluk stantlarında görsel sanatlar 
sergileri, drone gösterileri, TEKNOFEST 
projeleri ve göz sağlığına yönelik 
taramalar gerçekleştirilecek. Ayrıca, 
“Mikrofon Sende” adlı karaoke etkinliği, 
“Yeşil Sahne: 10 Dakika, 10 Mesaj” 
ve “Yeşil Kampüs İçin Bisiklet Turu” 
gibi çevre temalı organizasyonlar da 
düzenlenecek. Haber Merkezi

Bahar şenlikleri moral motivasyon
açısından büyük önem taşıyor


